
در فاصله کمتــر از ۲ مــاه مانده به 
کاوه  محســن  پاریس   ۲۰۲۴ المپیک 
المپیکی اش  به همــراه گلادیاتورهای 
در گفت وگویی با ایرنــا از لذت یوگا و 
مدیتیشن صحبت کرد و کری ریزی هم 

برای بروکس خواند. 
محسن کاوه این روزها درحال آماده کردن ۵ 
گلادیاتورش برای حضوری موفق در پاریس 
رویاهاست؛ ســرمربی تیم ملی کشتی آزاد 
ایران اما پیش از المپیک ۲۰۲۴، مسئولیت 
سنگینی به دوش دارد؛ تکمیل پازل ۶ تایی 
سهمیه های المپیک در خوان آخر. این بار اما 
در گزینشی جهانی ترکیه که ۲۰ اردیبهشت 
ماه به میزبانی اســتانبول برگزار می شــود. 
جایــی که علیرضا ســرلک وظیفه دارد کار 
ســهمیه ۵۷ کیلوگرم را یکسره کند؛ کاری 
که احمد جوان در بیشکک قزاقستان از پس 
آن برنیامــد تا تکلیف ایــن وزن به اما و اگر 

کشیده شود.
بــه گــزارش ایرنــا، کاوه حــالا درحالــی 
شــاگردانش را در اردوی هشــتم بــه خط 
کرده که حدود ۲ ماهی هســت که یوگا هم 
به تمرینات گوش شکســته ها اضافه شــده. 
فدراســیون کشتی  تحســین برانگیز  اقدام 
بــرای اســتفاده از تمرینات یــوگا در کنار 
تمرینات تکنیکی و تاکتیکی دقیقا همگامی 
المپین های کشتی با تمرینات روز دنیاست 
چراکه بسیاری از تیم های موفق ورزشی در 
سراسر جهان امروز استفاده از تمرینات یوگا 

را به جد در دستور کار خود قرار داده اند.
اضافه شدن یوگا به تمرینات سخت کشتی 
به همان اندازه که برای برخی چهره ها چالش 
برانگیز شــده اما به همان اندازه هم شور و 
نشــاط را در اردو بالا برده است. تا جایی که 

چالــش رحمان بی رحم با تمرینات به ظاهر 
آسان یوگا دست مایه شوخی با او شده است.

رحمان عموزاده که هنوز نتوانســته با یوگا 
کنار بیاید، در زمان هایی از تمرین به قدری 
ســردرگم می شــود که حتی چپ و راست 
را هم اشــتباه می کند و این مســئله باعث 
می شود تا محسن کاوه برای کمک به رحمان 

وارد گود شود.
بــه همان اندازه که رحمان با یوگا مشــکل 
دارد، یونس و ســایر المپین ها از یوگا لذت 
می برنــد. البته آقــا کاوه هــم از این قاعده 
مستثنا نیست؛ به خصوص آن جا که تمرینات 
به بخش مدیتیشــن می رسد. کاوه در زمان 
مدیتیشن به قدری حس می گیرد که وقتی از 
او می پرسیم انگار روی زمین نبودید، پاسخ 

جالبی می دهد.
عموزاد: یوگا و آهنگ مازنی

باید مکمل هم باشند!
وقتی به عموزاد می گوییم چرا تا این حد با 
یوگا مشــکل داری، با خنده غافل گیرکننده 
او و ســایر المپین ها مواجه می شــویم و او 
چالــش اش را بــه تمرینات یــوگا این طور 
تشــریح می کند: بدنم خشــک است، زیاد 
کش نمی آید. انعطاف پذیری ام کم اســت و 
هیــچ کاری نمی توانم انجام بدهــم ولی آقا 
محســن به زور من را به جلو هل می دهد و 
کمکم می کند. اما یونس خوب یوگا می رود 

)می خندد.(
به همــان اندازه که رحمــان از یوگا فراری 
است اما از طناب زدن با آهنگ مازنی نهایت 
لذت را می برد. خودش که معتقد است یوگا 
باید با طناب زدن با آهنگ مازنی باید تلفیق 
شود: آهنگ مازنی خیلی هیجان می دهد و 
لذت بخش اســت. یوگا و آهنگ مازنی باید 

مکمل هم باشند.
یونــس امامــی هــم می گوید: یــوگا که 
نمی کردم ولی از ســنین پایه همیشه روی 
انعطاف پذیری ام کار می کــردم و به همین 

خاطر انعطاف بدنی ام خوب است.
محسن کاوه

و لذت بردن از مدیتیشن!
سرمربی تیم ملی کشــتی آزاد که از بخش 
مدیتیشن تمرینات یوگا بسیار لذت برده، در 
تشریح این بخش می گوید: مدیتیشن خوب 
بــود درحدی که خوابم گرفــت.« اما اینکه 
چه شــد که یوگا به تمرینات کشتی گیران 
اضافه شــد، سوالی اســت که کاوه این طور 
به آن پاســخ داد: ما فقط از یک بخش یوگا 
که شامل کشــش، تمرکز و آرامش است را 
استفاده می کنم و طبق تحقیقاتی که انجام 
دادم، حتی آمادگی جســمانی هم می تواند 

بخشی از تمرینات یوگا باشد.
کاوه امــا واکنش جالبی نســبت به غیبت 
دیوید تیلور در المپیک ۲۰۲۴ پاریس دارد: 
تا تیلور بود همه صحبت او را می کردند الان 
هم که نیســت باز همه حرف او را می زنند 

)می خندد.(
وقتی به کاوه می گوییم آرون بروکس پدیده 
نوظهور کشــتی آمریکاست این طور واکنش 
نشــان می دهد: کی؟ بروکس؟ تیلور را ول 
کردید چســبیدید به بروکس! سرمربی تیم 
ملی کشــتی آزاد در پاسخ به این سوال که 
آیا حسن یزدانی یا کامران قاسمپور)هرکدام 
کــه نماینده ایــران در المپیــک بودند( از 
پس زیرگیری هــای بروکس برخواهند آمد، 

می گوید: او باید دنبال بچه های ما باشد!
کامران قاسمپور هم حرف های او را این طور 
تایید کرد: همان حرفی که آقا محسن گفت!

خونسردی آذرپیرا از حضور احتمالی 
تانک روس در پاریس

امیرعلی آذرپیرا کــه در جریان رقابت های 
قهرمانی آسیا به میزبانی بیشکک قرقیزستان 
موفق به کســب ســهمیه المپیک در وزن 
۹۷ کیلوگرم شــد از جمله افرادی است که 
از تمرینــات یوگا در کنــار تمرینات اصلی 
اردوی تیم ملی لذت می بــرد: یوگا تمرین 

لذت بخشی است.
او اما درخصوص سرشاخ شدن احتمالی اش 
با تانــک روس در المپیــک ۲۰۲۴ پاریس 
می گویــد: نظر خاصی ندارم. هرکســی که 

می خواهد بیاید!
واکنش یونس امامی

به کوچ شدنش به زبان لری
ســهمیه المپیک وزن ۷۴ کیلوگرم درحالی 
توســط یونس امامی در رقابت های قهرمانی 
آســیا- بیشــکک اوکی شــد که حالا پسر 
لرســتانی تیم ملی، ســودای درخشش در 
پاریس ۲۰۲۴ را در سر دارد. یونس اما خوب 
می دانــد کارش در میــان وزن اصلا راحت 
نیست. شــاید همین مسئله هم باعث شده 
تا احســان امینی برخی نکات فنی را با زبان 
لری به یونس گوشزد کند. امامی در واکنش 
به کوچ کــردن امینی با زبان لری می گوید: 
آقای امینی با زبان خودمان مرا کوچ می کند 

و نکات فنی را می گوید.
قاسمپور: منتظرم!

از کامــران قاســمپور می خواهیم  وقتــی 
حــس اش را از تلفیــق دو واژه المپیــک و 
بلاتکلیفی توصیف کند، واکنش جالبی دارد: 
نمی شود من صحبت نکنم!)می خندد(. مثل 
بقیه بچه ها در اردو هستم و مثل هر انسانی 
که مشغول به کاری است تمرین کردن کار 
من است و منتظرم ببینم نتیجه چه می شود.

امیدواری سرلک و کاوه به کسب 
سهمیه ۵۷ کیلوگرم

علیرضا ســرلک دارنده مــدال نقره جهان 
برخلاف مســئولیت سنگینی که در آخرین 
مرحلــه گزینشــی المپیک بــه دوش دارد 
اما بســیار امیدوار اســت که ســهمیه وزن 
۵۷ کیلوگرم المپیــک را مال خود کند: در 
وزن ۵۷ کیلوگرم ســهمیه کســب نشده. 
ان شــاءالله که ۲۲ اردیبهشــت در وهله اول 
کسب ســهمیه کنم و ســپس در المپیک 
خوش رنگ تریــن مدال را کســب کنم. وی 
در واکنش به گره خوردن وزن ۵۷ کیلوگرم 
برای المپیکی شــدن می گوید: به کســب 
سهمیه المپیک بسیار امیدوارم. محسن کاوه 
هم همین امیدواری را دارد: سرلک قهرمان 
دوم دنیاست و شاید بعد از نایب قهرمانی در 
جهان کیفــت کارش افت کرد. ولی در حال 
حاضر شــرایط خوبــی دارد و امیدواریم که 
راهی المپیک شود. او در زمره افرادی است 

که ما امیدوارم بتواند در المپیک بدرخشد.

در حالی که چند هفته به آغاز بازی های 
المپیک ۲۰۲۴ پاریس باقی مانده است 
فرانسه با مشــکلات متعددی دست و 
پنجه نرم می کند و برخی افراد شرایط 

را برای میزبانی مناسب ندانسته اند.
بــه گزارش مهر، مســابقات المپیک ۲۰۲۴ 
پاریس از ۵ الی ۲۱ مرداد برگزار خواهد شد. 
روز چهارشــنبه ۱۹ اردیبهشت مشعل این 
بازی ها از یونان وارد شهر مارسی شد تا پس 
از رونمایی از آن در شــهرهای مختلف این 
کشــور، به پاریس، محل برگزاری مسابقات 
برســد. در حالی حدود ۱۰ هفتــه به آغاز 
مهم ترین رویداد ورزشــی جهان باقی مانده 
اســت که فرانســه با چالش های عدیده ای 

مواجه شده است.
یکی از چالش های فرانســه مساله انباشت 
زباله در خیابان های شهرهای مهمی همچون 
پاریس و مارســی اســت کــه واکنش های 
بسیاری را در شــبکه های اجتماعی در پی 
داشته و برخی به ناتوانی دولت فرانسه، برخی 
به تمسخر این وضعیت و برخی هم با نگرانی 

به آن پرداخته اند.
یکی از کاربران با انتشار ویدئویی از زباله هایی 
که در پاریس تجمیع شــده به ناتوانی »آن 
ایدالدو« شــهردار پاریس در بهبود وضعیت 
شــهری انتقاد کرده اســت. کاربر دیگری 

ویدئویی از خیابان »دوژان« پاریس منتشــر 
کرده و در اشــاره به وضعیت نابســامان آن 
نوشــته اســت: خیابان »دوژان« در پاریس 

چند هفته قبل از بازی های المپیک.
کاربری هم به پاکسازی مرکز شهر مارسی در 
آستانه المپیک اشاره کرده است اما می گوید 
همچنان خیابان های حاشــیه شهر مملو از 

زباله است.
این مســاله در جایی بغرنج تر می شــود که 
کارگرانی که مســؤولیت نظافت و پاکسازی 
خیابان ها را برعهده دارند دست به اعتصاب 
زده انــد و اعلام کرده اند اگر مطالباتشــان 
برآورده نشود در طی بازی های المپیک هم 

به این اعتصاب ادامه خواهند داد.
شبکه تلویزیونی BFMTV فرانسه گزارشی 
در خصوص انباشت زباله و اعتصاب کارگران 
جمع آوری زباله تهیه کرده است و می گوید: 
از روز چهارشــنبه مأموران جمع آوری زباله 
دســت به اعتصاب زده اند و همین مســاله 
موجب شده اســت زباله ها به پیاده رو های 
مارسی حمله ور شــوند و بوی متعفن آنها 
به همسایه جدید اهالی مارسی تبدیل شده 
است. معضلی که به دلیل گرمای هوا تشدید 
شده اســت. این وضعیت در آســتانه ورود 

مشعل المپیک به مارسی رخ داده است.
اما تجمع زبانه تنها مشکل مسؤولان شهری 

فرانسه نیست و یکی از چالش هایی که با آن 
دست و پنجه نرم می کنند وجود تعداد زیاد 
افراد بی خانمان اســت که ظاهری زننده را 

برای میزبان المپیک ایجاد کرده است.
پلیس فرانسه قصد دارد برای آنکه ظاهر شهر 
را در طــی بازی های المپیک حفظ کند این 
افراد بی خانمان را به شهرک هایی در خارج 

از پاریس انتقال دهد.
یکی از کاربران ویدئویی منتشــر کرده و در 
آن به تخلیه ۵۰۰ فرد بی خانمان در اطراف 

ساختمان شهرداری اشاره کرده است.
کاربــر دیگری هم بــا انتشــار ویدئویی از 
وضعیت خیابان های مارسی نوشت: مارسی 

میلیون ها دلار برای مشــعل المپیک هزینه 
کرد اما مردم را در خیابان رها کرده اســت. 

مارسی این شکلی است.
علاوه بــر ایــن، کارکنان بخــش حمل و 
نقل شــهری هم قصد دارند در صورتی که 
مطالباتشان پرداخت نشود دست به اعتصاب 
بزنند. ضمن اینکه اعتراض گروه های حامی 
صلح و گروه های ضدجنگ و فعالان حقوق 
بشــر به حضور رژیم صهیونیســتی در این 
بازی ها ممکن است به اعتراض ها و تجمعاتی 
علیه حضور این رژیم منجر شود که ترس و 
نگرانی مسؤولان کمیته بین المللی المپیک 

را برانگیخته است.

گزارشی از آماده سازی کشتی گیران برای المپیک

 تلفیق یوگا و آهنگ مازنی برای کسب مدال المپیک

معضل انباشت زباله و انبوه بی خانمان های فرانسه در المپیک

تعلل مالکان برای تقویت سرخ ها
باشــگاه پرســپولیس همچنان منتظــر ورود فرد مورد نظر ســهامدار کلان 
سرخپوشــان در عرصه مالی اســت. به گزارش خبرنگار مهر، با گذشت حدود 
دو هفته از واگذاری عمده سهام باشگاه های پرسپولیس و استقلال هنوز اتفاق 
قابل توجهی در سرخابی های پایتخت برای سامان دادن به اوضاع باشگاه های 
پرطرفدار پایتخت رخ نداده اســت. پرسپولیس که همچنان با مدیرعاملی رضا 
درویش به کار خود ادامه می دهد قراراســت با همین فرمان نیز لیگ بیست و 
سوم را به پایان برســاند اما احمدی مدیرعامل یکی از بانک های دارای امتیاز 
در ســایت باشگاه عنوان کرده بود ناظر مالی به عنوان عضوی جدید در هیأت 
مدیره باشگاه به سرخ ها اضافه خواهد شد تا امور جاری را همراه با درویش مورد 

بررسی قرار دهد.
با این حال همچنان خبری از ورود عضو جدید در هیأت مدیره و ســاختمان 
باشگاه پرسپولیس نیست تا درویش نیز برای تأیید برخی از قراردادهای مربوط 

به فصل آینده دست نگه داشته و منتظر ورود ناظر مالی باشد. 
کنسرسیوم بانکی که ۸۵ درصد از سهام باشگاه پرسپولیس را خریداری کرده 
است هنوز هیچ گونه برنامه شفاف و روشنی برای باشگاه داری خود اعلام نکرده 
است و تنها به برگزاری دو تا سه جلسه با درویش برای امور فصل جاری داشته 
است. این در حالی است که سرخپوشان نه تنها با مشکلات جدی مالی روبرو 
هســتند بلکه نیازهای اساسی در زمینه های مختلف همچون پیگیری آخرین 
وضعیت حقوقی ســاختمان باشگاه، سند ورزشگاه شهید کاظمی، نگهداری از 
ورزشــگاه درفشــی فر و… دارند که هنوز خبری از تصمیم گیری درباره آنها 
مطرح نشده است. همچنین مالکان باشگاه پرسپولیس باید نسبت به امور جاری 
باشــگاه و حل موارد مرتبط با نقل و انتقالات تابســتان پیش روی سرخ ها در 
زمینه عقد و تمدید قــرارداد با بازیکنان و مربیان نیز تصمیم گیری کنند که 

هنوز شکل جدی به خود نگرفته است.
مثل استقلال نگاهمان کنید

همچنین باشگاه پرسپولیس با ارسال نامه ای به سازمان لیگ فوتبال خواستار 
رعایت عدالت در حضور تماشاگران خود برای بازی با تیم هوادار شد.

در نامه باشگاه پرسپولیس به سازمان لیگ عنوان شده که اگر بازی هفته پایانی 
اســتقلال مقابل پیکان تهران به هر دلیلی در هر مکانی قرار است با تماشاگر 
برگزار شود، بازی روز شنبه این تیم با هوادار تهران نیز باید با حضور تماشاگران 

برگزار شود.
باشــگاه پرســپولیس صبح امروز نامه خــود را در اختیار ســازمان لیگ قرار 
داده اســت و خواستار برگزاری جلســه فوری در این زمینه نیز شده است اما 
سازمان لیگ فعلا با درخواست پرسپولیسی ها مخالفت کرده است. با این حال 
سرخپوشــان انتظار دارند به عنوان رقیب جدی اســتقلال در مسیر قهرمانی 
لیگ بیست و سوم شرایط یکسانی با آنها پیدا کنند اما باید دید شورای تأمین 
اســتان به عنوان مرجع برگزاری بازی با حضور تماشــاگر در هر نقطه از شهر 
تهران درخواست پرسپولیس را با توجه به شرایط حساس جدول و تأثیر حضور 
تماشاگر در بازی هایش خواهد پذیرفت یا دیدار دو تیم بدون هوادار در ورزشگاه 
پاس اکباتان برگزار می شــود. بازی پرسپولیس و هوادار تهران ساعت ۱۸:۲۰ 
روز شــنبه ۲۲ اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ در هفته بیست و هفتم لیگ برتر فوتبال 

برگزار می شود.

در نامه به تاج دغدغه هایم را مطرح کردم

وزیر ورزش تاکید دارد در مکاتبه ای که با مهدی تاج رییس فدراسیون فوتبال 
داشته، دغدغه هایش را بابت مسائل فرهنگی مطرح کرده است.

به گزارش مهر، کیومرث هاشــمی که در مراسم اختتامیه جام یونس شکوری 
حضور داشت، با بیان اینکه این جام قدمتی چند ساله دارد، گفت: همانطور که 
برای افتتاحیه حضور پیدا کردم و زمانی که چمن بازسازی شد قول دادیم در 

رقابت های پایانی هم حضور داشته باشم، این مراسم شرکت کردم.
وزیــر ورزش در واکنش به پرسشــی که در خصوص التهابــات اخیر در لیگ 
برتر و فضای ناخوشــایند ایجاد شده از آن مطرح شد، گفت: موضوع مربوط به 
فدراسیون فوتبال است و بحث لیگ هم سازمان لیگ خود را دارد. بخش های 
مختلف فوتبال کشور متولی دارد و هر یک باید در راستای وظایف قانونی خود 
عمل کنند. در نشستی که با هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال داشتیم به همین 
نکات اشاره داشته و تقاضا کردیم مخصوصاً در هفته های پایانی لیگ که دیدارها 
حســاس تر می شود سازمان لیگ دقت لازم را در تمام بخش ها داشته باشد به 

ویژه در بخش فرهنگی و داوری تا مردم دغدغه ای نداشته باشند.
هاشــمی با بیان اینکه هر کدام از تیم ها هواداران خاص خود را دارند، افزود: هر 
آنچه به آرامش فوتبال کشور کمک می کند باید در آن راستا گام برداشته شود و 
امیدوارم با برنامه ریزی خوبی که سازمان لیگ انجام می دهد چهار هفته پایانی 
لیگ مســابقات به بهترین شکل مدیریت شود. وی در خصوص مکاتبات اخیر با 
مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال نیز گفت: در آن نامه دغدغه های خودم را 
مطرح کردم، اســاس ورزش ما مسائل فرهنگی است، انقلاب ما انقلاب فرهنگی 
اســت و در کل موضوعات فرهنگی از موضوعات اساســی است و ما همواره به 
مدیران در تمام بخش ها تاکید می کنیم آن را رعایت کنند. فوتبال به دلیل همه 
گیر بودنش نقش بیشتری در این زمینه دارد. از مجموعه فدراسیون ها خواسته 
ایم برای هر اقدامی باید پیوست فرهنگی داشته باشند. بعضاً نگرانی هایی وجود 
دارد، البته که علاوه بر این مباحث خوبی هم مطرح شده است، در همین دیداری 
که سال گذشته جامعه ورزش با مقام معظم رهبری داشت تشکرهایی که ایشان 
داشــتند ناظر بر بخش های فرهنگی و اقدامات فرهنگی بود که ورزشــکاران و 
فدراســیون های ما داشــتند که این جای تقدیر و تشکر دارد. در عین حال باید 
به مواردی که موجب آسیب فرهنگی می شود توجه لازم را داشت. وی در مورد 
زیرســاخت ها و مهیا شــدن آن برای حضور کامل تماشــاگران گفت: می دانیم 
باشگاه های ما کمتر از زیرساخت لازم برخوردار هستند و عموماً از ورزشگاه های 
اجاره ای اســتفاده می کنند، تا جایی که امکان داشــته باشد ورزشگاه هایی که 
متعلق به دســتگاه ورزش کشور اســت را به روز رسانی می کنیم و کمک کنیم 
تا تمام اقشــار از این ظرفیت استفاده کنند. در ســال جاری و در قانون بودجه 
۱,۲۰۰ میلیارد تومان برای مجموعه ورزشی آزادی لحاظ کردیم که عمده اعتبار 
برای استادیوم فوتبال هزینه می شود تا دغدغه و نگرانی ها کمتر شود البته باید 
باشگاه ها هم باید به این موضوعات توجه کنند، باشگاه هایی در اصفهان، کرمان و 
… داریم که زیرساخت دارند. آنها هم باید کمک کنند و زیرساخت ها را فراهم 
کنند تا شــرایط کاملًا فرهنگی در فوتبال وجود داشته باشد و بدون هیچ گونه 

دغدغه هوادار بتواند حضور پیدا کند و از فوتبال لذت ببرد.

دوست دارم در ایران و پرسپولیس بمانم
سرمربی تیم فوتبال پرســپولیس تهران با اشاره به حساسیت بازی های باقی 
مانده لیگ برتر، گفت: چهار دیدار حســاس پیــش رو داریم که باید در آنها به 

نتایج خوبی برسیم. 
به گزارش ایرنا، دیدار تیم های فوتبال هوادار و پرسپولیس تهران از هفته بیست 
و هفتم لیگ برتر فوتبال ایران امروز ساعت ۱۸:۲۰ در ورزشگاه پاس قوامین به 
قضاوت حسن اکرمی برگزار خواهد شد. پرسپولیس با ۵۶ امتیاز در جایگاه دوم 
جدول رده بندی لیگ برتر قرار دارد و هودار نیز با ۲۹ امتیاز یازدهم اســت. بر 
این اساس، اوسمار ویرا سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس، روز جمعه در نشست 
خبری پیش از دیدار با هوادار، اظهار داشــت: سه مسابقه سخت و نفس گیر را 
پشت سر گذاشتیم که حساس و دشوار بود. در حال رسیدن به هفته های پایانی 
لیگ هستیم و تمام بازی ها برای ما در این چهار هفته مهم و حساس هستند. 
فــردا با تیم هوادار بازی داریم که خیلی خوب فوتبال بازی می کند و در هفت 

دیدار آخر خود بدون شکست بوده است.
سرمربی پرسپولیس درخصوص کارت های قرمز پرتکرار بازیکنان خود، گفت: 
در جریان بازی و بر سر مالکیت توپ درگیری ایجاد می شود و نمی شود جلوی 

این درگیری را گرفت، اما اخراج بازیکن به تیم فشار خواهد آورد. 

رویداد

بوندسلیگا؛ مقصد بعدی کاپیتان 
تیم ملی ایران؟!

جهانبخش از علاقه اش برای حضور در فوتبال باشــگاهی 
آلمان صحبت کرد.

علیرضا جهانبخش که حضور چندان موفقی در تیم فوتبال 
فاینورد نداشــت، در پایان فصل جــاری از این تیم مطرح 
هلندی جدا خواهد شــد. وی که سابقه حضور در برایتون 
انگلیس را هــم دارد، در گفت وگویــی تلویزیونی، گفت: 
همیشه از بچگی علاقه زیادی به بوندسلیگا داشتم.  لیگ 
آلمان سطح بســیار بالایی دارد و جمعی از بازیکان بزرگ 
جهــان در آن حضور دارند کــه موجب جذابیت این لیگ 
شده است. جهانبخش تصریح کرد: البته لیگ های اسپانیا و 
ایتالیا را هم دوست دارم، اما آینده قابل پیش بینی نیست و 
باید صبر کنم تا ببینم چه اتفاقی در پایان فصل رخ خواهد 
داد. گفتنی اســت، طی هفته های اخیر اخباری مبنی بر 
بازگشت جهانبخش به لیگ برتر ایران منتشر شد که این 
بازیکن مساله فوق را تکذیب و اعلام کرد که می خواهد در 

قاره سبز به فوتبالش ادامه دهد.

کاندیداهای برترین بازیکنان و مربیان 
گلوب ساکر 2024

 Globe( مســئولان برگزار کننــده جوایز گلوب ســاکر
Soccer Awards(  نامزدهــای برترین بازیکن ســال 
۲۰۲۴ را به شــرح زیر اعلام کردند: الســاندرو باســتونی 
)اینتر(، جود بلینگام )رئــال مادرید(، هاکان چالهان اوغلو 
)اینتر(، فیل فودن )منچســتر ســیتی(، آنتوان گریزمان 
)اتلتیکــو مادرید(، آلخانــدرو گریمالدو )بایــر لورکوزن(، 
سرهو گیراســی )اشــتوتگارت(، ارلینگ هالند )منچستر 
ســیتی(، متس هوملس)بوروســیا دورتموند(، هری کین 
)بایرن مونیخ(، یاشــوا کیمیش )بایرن مونیــخ(، لائوتارو 
مارتینس )اینتر(، تونی کــروس )رئال مادرید(، کیلیان ام 
باپه )پاری سن ژرمن(، کول پالمر )چلسی(، رودریگو )رئال 
مادرید(، بوکایو ســاکا )آرسنال(، محمد صلاح )لیورپول(، 
برناردو سیلوا )منچستر سیتی( و وینیسیوس جونیور )رئال 
مادرید.( نامزدهای برترین مربی سال نیز این افراد هستند: 
ژابی آلونســو )بایرلورکوزن(، روبن آموریم )اسپورتینگ(، 
کارلو آنچلوتی )رئال مادرید(، مایکل آرتتا )آرسنال(، اونای 
امری )استون ویلا(، لوئیس انریکه )پاری سن ژرمن(، جیان 
پیرو گاسپرینی )آتالانتا(، پپ گواردیولا )منچستر سیتی(، 
اولریش هنس )اشــتوتگارت(، ســیمونه اینزاگی )اینتر(، 
میشــل )ژیرونا(، تیاگو موتا )بولونیا(، ادن ترزیچ )بوروسیا 
دورتموند(، توماس توخل )بایرن مونیخ( و ژاوی )بارسلونا.(

جوایز گلوب ســاکر توســط اتحادیه باشــگاه های اروپا و 
اتحادیه کارگزاران فوتبال اروپا برگزار می شود و برندگان در 
دسته های مختلف با رای هواداران مربیان و مدیران فوتبال 
مشخص می شــوند. سال گذشــته هالند جایزه بهترین 
بازیکن فوتبال و گواردیولا بهترین مربی را دریافت کردند. 
مراسم اهدای جوایز ۲۸ می در ساردینیا برگزار خواهد شد.

سعودی ها به دنبال هایجک ام باپه 

باشــگاه متمول عربستانی در تلاش اســت تا در تابستان 
ســتاره تیم ملی فوتبال فرانســه را به خدمــت بگیرد. به 
گزارش ایرنا، ســرانجام بعد از کش و قوس های فراوان و با 
پایان قرارداد کیلیان ام باپه با باشــگاه پاری ســن ژرمن این 
ســتاره فرانسوی در پایان فصل از این تیم جدا و راهی رئال 
مادرید می شود. درحالیکه گفته می شد این ستاره فرانسوی 
از هم تیمی های خود در پاری سن ژرمن خداحافظی کرده اما 
خبری شــوکه کننده از این بازیکن فرانسوی باز هم مورد 
توجه قرار گرفت. بسیاری از رسانه های عربستانی در خبری 
اعلام کردند باشگاه الهلال عربستان با پیشنهاد ۳۵۰ میلیون 
دلاری در تلاش اســت تا ام باپه را بــه خدمت بگیرد و او را 
از رئال هایجک کند. هنوز مشــخص نیســت این پیشنهاد 
چقدر جدی ســت. این در شــرایطی است که سال گذشته 
این بازیگن پیشــنهاد ۳۰۰ میلیون یورویی الهلالی ها را رد 
کــرده بود و تصمیم گرفت یک فصل دیگر در پاریس بماند 
تــا با اتمام قراردادش راهی رئال مادرید شــود. نکته جالب 
توجه این اســت که مارسل دسایی ســتاره سابق تیم ملی 
فوتبال فرانســه نیز به ام باپه پیشنهاد کرده که با صرف نظر 
از پیشنهاد رئالی ها برای پول بیشتر راهی عربستان و باشگاه 

الهلال شود.

جوان آرژانتینی در تور کهکشانی ها
باشگاه رئال مادرید اقدامات لازم را برای جذب بازیکن ۱۶ 
ســاله و آرژانتینی انجام داده و او به زودی قرارداد رســمی 
خود را با کهکشــانی ها امضــا می کند. به گــزارش ایرنا، 
فرانکو ماستانتوئونو ســتاره نوظهور فوتبال آرژانتین است 
که بســیاری از کارشناســان، او را رهبر ســال های آینده 
آلبی سلسته می دانند. این بازیکن ۱۶ ساله اخیرا تبدیل به 
جوان ترین گلزن تاریخ ریورپلاته شده و اکنون انتقالش به 

سانتیاگوبرنابئو، مراحل پایانی خود را طی می کند.
او ابتدا در تیم ذخیره های ریورپلاته حضور داشــت اما به 
تدریج از سوی مارتین دمیکلیس )سرمربی( به تیم اصلی 
فراخوانده شــد و برای این تیم مطرح آرژانتینی به میدان 
رفت. باشــگاه رئال مادرید در چند سال اخیر سیاست خود 
را در نقل و انتقالات تغییر داده و به جای اینکه هر ســال 
چند ســتاره مطرح و گران قیمت را جذب کند، بازیکنان 
جوان و آینده دار را شناسایی و خریداری می کند. ابراهیم 
دیاز، کاماوینگا، هندریک و شوامنی از جمله این بازیکنان 
هستند که حالا به بازیکنان مطرح در فوتبال جهان تبدیل 
شده اند. کهکشــانی ها حالا و در آمریکای جنوبی، فرانکو 
ماستانتوئونو ستاره ۱۶ ساله آرژانتینی را به تور انداخته اند. 
این هافبک تهاجمی و خوش تکنیک، به زودی و طبق توافق 
دو باشگاه رئال  و ریورپلاته برای انجام آزمایشات پزشکی و 

امضا قرارداد بلندمدت راهی مادرید خواهد شد.

اخبار کوتاه
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ســرمربی هوادار در پاســخ به سوال 
خبرنگاری که پرسید به دلیل دوستی 
با جواد نکونام تیمش با قدرت بیشتری 
گفت:  کند؟  بازی  پرســپولیس  مقابل 
عذرخواهی می کنم ولی شبیه خاله بازی 

است اگر چنین فکری کنید.
به گزارش ایسنا، مسعود شجاعی در نشست 
خبری پیش از بازی مقابل پرسپولیس اظهار 
کرد: در ایــن چند هفته پیشــرفت خوبی 
داشتیم اما نتایج به طوری نبوده که ما از آن 

رضایت داشته باشیم. به اندازه کافی امتیاز از 
دست دادیم و بازی هایی بوده که برنده بودیم 

اما شکست خوردیم.
او ادامــه داد: مــا همچنــان کار می کنیم، 
بازی ها فشــرده اســت و هر پنج روز بازی 
داریــم. امیدوارم فردا یک بازی خیلی خوب 
داشته باشیم. پرسپولیس را آنالیز کرده ایم و 
می دانیم تیمی هستند که خوب فوتبال بازی 
می کنند. در شــرایط آمادگی خوبی هستیم 
و فــردا امیدوارم یک بازی جاندار را شــاهد 

باشیم.
شــجاعی در مــورد برگزاری بــازی بدون 
تماشاگر گفت: شــورای تامین این اجازه را 
نمی دهــد. از روز اول ما اســتادیوم  را اعلام 
کردیم و آن ها قبول کردند. باید این را هم در 
نظر بگیریم که درست است شرایط میزبانی 
تماشــاگران را نداریم اما دستگردی در حال 
حاضر بهترین زمین ایران اســت. یک زمین 
خوب هم که درست کردند می خواهید از ما 

بگیرید؟ )باخنده(
خبرنگاری از شــجاعی ســوال کرد که آیا 
به دلیل دوســتی با جــواد نکونام تصمیم 
می گیرد که تیمش با قدرت بیشتری مقابل 
بازی کند؟ ســرمربی هوادار  پرســپولیس 
پاسخ داد: شما لطف دارید. من منتی ندارم 
و این وظیفه من اســت و مثل یک خانواده 
هستیم. من کارم را انجام می دهم و ممنونم 
که صحبت های من را بازتاب می دهید. من 
جسارت می کنم چون کلمه بهتری به نظرم 
نمی رســد و عذرخواهی می کنم ولی شبیه 
خاله بازی اســت اگر چنیــن فکری کنید. 
بازهم معذرت می خواهم و خیلی زشت است 
که این را می گویم. من برادرم در تیم ماشین 

ســازی بود و زمانی که در تراکتور بودم لب 
خط با او دعوایم شــد. دوست بودن و نتایج 
استقلال و پرسپولیس اصلا برایم مهم نیست 
بلکه نتایج تیم خودم برایم اهمیت دارد. من 
همه تلاشــم را می کنم که بهترین عملکرد 
را از بازیکنانــم بگیرم و مهمترین چیز برایم 
این اســت. حالا ممکن است باعث قهرمانی 
یا ســقوط یک تیم شود. همانطور که ما دو 
بازی پیش مقابل صنعت نفت بردیم، تیمی 
که دوســتش دارم و فوتبالم را از آنجا شروع 
کردم. وی همچنین گفت: اگر قرار بود چیزی 
را لحاظ کنم بایــد برای صنعت نفت لحاظ 
می کردم اما با قدرت بــازی کردیم تا برنده 
شویم. فردا هم همینطور است و به دوستی 
و رفاقــت هیچ ارتباطی ندارد. اســتقلال و 
پرسپولیس بزرگ هستند اما نتایج شان اصلا 
برایم مهم نیست و ســعی می کنم بهترین 
عملکرد خودم را داشــته باشم. همانطور که 

در بازی استقلال این را نشان دادیم.
شــجاعی در مورد عملکرد مناسب بازیکنان 
باتجربه در هوادار گفت: باید ببینیم اول سال 
بعد در این فوتبال هستم و با تیم هوادار ادامه 

می دهم یا نه.

پاسخ شجاعی به بازی پرقدرت مقابل پرسپولیس بخاطر نکونام


